附件3

[bookmark: _GoBack]认证转换申请书

方圆标志认证集团有限公司：
根据市场监管总局发布2019年第44号公告《关于改革调整强制性产品认证目录及实施方式的公告》和认监委发布2019年第26号公告《关于进一步完善强制性产品认证自我声明评价方式和明确有关实施要求的公告》要求，我公司（CCC认证委托人）自愿将下列CCC证书转换成方圆标志认证证书（和/或未完成的CCC认证申请转为方圆标志认证）并注销相应CCC证书：

	序号
	CCC证书编号/CCC申请号
	产品名称
	生产者
	生产企业

	1 
	
	
	
	

	2 
	
	
	
	

	3 
	
	
	
	




证书邮寄地址：
联系人：
手机：

我公司声明并承诺：
1. 已知悉CQM认证收费、证书有效期、标志使用等相关规定；
2. 严格按照上述公告和通知转换证书；
3. 按照CQM认证规则和相关要求维持证书的有效性;
4. 转为CQM证书前与CQM签署的CCC认证申请书中《认证委托人承诺》所包含的认证委托人的义务仍然有效，我公司将严格遵守上述承诺内容。

认证委托人：
（公章）
日期：
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[bookmark: translation_sen_id-1][bookmark: translation_sen_id-3]Application for Certification conversion

China Quality Mark Certification Group (CQM): 

	According to the relevant regulations of the Notice (No.44, 2019) of State Administration for Market Regulation & Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China，and the related Notice of CQM, 
We hereby certified that our company (Original CCC applicant):____________________
agreed to convert the following CCC certificates into CQM certificates, and/or unfinished CCC application to CQM certification.

	No.
	CCC certificates No. 
(CCC application No.)
	Product Name
	Manufacturer
	Factory

	1
	
	
	
	

	2
	
	
	
	

	3
	
	
	
	

	...
	
	
	
	



Postal address：
Contact person：
telephone：
	At the same time, we stated and promised:
1. The CQM mark certification fees, the validity period of the certificates, the use of CQM mark and other relevant requirements have been fully informed;
2. The certificate is converted strictly in accordance with the announcement and notice mentioned above;
3. Maintaining the validity of the certificate should be in strict accordance with the relevant requirements of the CQM Mark Certification;
4. The applicants' obligations mentioned in the Commitment of Applicant in the Application for the CCC Certification we signed before will still be valid, and we will compliance with the commitments.


Applicant (seal):
Date:



